
Tradicionalno
srečanje
Tabor-Vače
» To je že četrto, tradidonalno srečanje Taborčanov

iz Ljubljane s krajani Vač. Zelo radi obiskujemo prav
Slivno. Pokrajina je zelo primerna za orientacijske
pohode, ki pa jih izpeljemo vsako leto po drugi
smeri,« je dejal tajnik KS Tabor, Milan Podobnik.

Ada Turk z Vidovdanske: »Je kdo
te pohvalil tiste, kl so nam omogo-
čili tako prijetno srečanje? Tisti, ki
niso prišli, so prikrajšanl za prijet-
ne urice, s tem pa so tudi že kaz-
novanf«.

Nlko Pajnič, tajnlk občinske ZRVS:
»Krajevna organizacija ZRVS se Je
od prvega srečanja osamosvojila.
Samostojno so pripravili naloge,
organizirali, izpeljali pohod in tudi
ocenili rezultat. Zelo rad se udele-
žujem teh srečan/, saj je prisotno
toliko mladih«.

Marjan Rogelj, predaednik aktiva
ZRVS Sllvna: »Želimo si akupnih
pohodov, k/er naj bi ml domačlnl
nastoplll kot vodnlki. Pohodi naj bl
blll vsaj dvakrat na leto.«

Tone Kovač, predaednik SZDL:
»Želeli bi več sodelovanja organl-
zaclje z organlzacijo, društva z
društvom, šole 3 šolo, sodelovanja
med inatltucljami. Prav naši mla-
dlnci bi radi navezali atike ali si
prlšli vsajogledatTVDPartlzan...»

Zofka Cerar: »Le oblščite nas še.
Morda že prihodnjo, prvo sončno
nedeljo?«

Frenk Malt, člen /S skupščine Liti-
ja: "Prizadevamo al za člm te-
snejše stlke. Žellmo, da meščanl
spoznajo naše skrbi, ml pa bl radl
vedeli več o vsakdanjih težavah
naiih prljateljev. Problemov je vae
preveč tako v mestu kol na
vaal...«

Poldl Robič Iz Ljubljane, čeprav jlh
ima 78, pravijo, da Ima noge kot
srna: »Ne morem boljpohvalitl, prl-
tožila bl se, a le na vreme. A
komu...«

Ljubljančanka Marlja Haler. Ni od-
govorila, le solze Je imela v očeh In
ta nasmeh.

Jože Kimovec, Spodnja Slivna,
predsodnik zbora delegatov: »Ve-
selim ae teh srečanj, ni mi žal tru-
da. Rad bi videl tudi nove obraze."


